
 

 

 
 
 
 
Nr. 175/2024 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 04 octombrie 2024, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local 
al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, d-na Baloga Csilla - sat Chilieni, dl. Miklos 
András - sat Coșeni, lipsind: d-na Ambrus Fruzsina, d-na Kádár Imola, dl. Keresztes László, 
dl. Kolcza István, d-na Kondor Ágota și d-na Magyarosi Imola-Piroska. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. a din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1077/2024. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: dl. Toth-Birtan Csaba viceprimarul municipiului 
Sfântu Gheorghe, d-na Kulcsár Tünde-Ildikó, secretarul general al municipiului Sfântu 
Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): 
„Bună ziua. Salut pe toți la ședința extraordinară din 04 octombrie. O să începem cu 
prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent. 
 (lb.r.): „Începem ședința. Mai așteptăm ca să ni se alăture câteva persoane, ca să 
avem cvorum. Dorește cineva să mai adauge puncte de discutat?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Da, Toth-Birtan Csaba sunt 
și aș dori să adaug două puncte la Diverse. Unul ar fi aprobarea trecerii din domeniul public 
în domeniul privat al municipiului Sfântu Gheorghe și aprobarea scoaterii din funcțiune și 
casării prin demolare a unui imobil, respectiv un D2 privind aprobarea încheierii unui act 
adițional la Contractul de asociere nr. 18654/18.03.2022, încheiat între Municipiul Sfântu 
Gheorghe prin Consiliul Local al municipiului Sfântu Gheorghe şi Asociaţia Clubul Sportiv 
de Hochei pe Gheață „Királypingvinek” Jégkorong Klub, în vederea organizării 
programului de interes public „Iniţiere în sport”, cu modificările ulterioare. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Bine. 
Acum să votăm, ca aceste două puncte să fie luate pe Ordinea de zi. 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Dl. 
Comăneci, vă rog să spuneți că sunteți de acord cu introducerea punctelor D1 și D2 pe 
Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctele 
D1 și D2.” 
 Domnul consilier CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 



 

 

 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu 
sunt de acord cu introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea punctelor 
D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 
D1 și D2.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu introducerea 
punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Și eu, Buslig Kincső, sunt de acord 
cu introducerea punctelor D1 și D2 pe Ordinea de zi. Scuze, sunt prezentă.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Jánó Mihail), 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1 și D2. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): 
„Mulțumim frumos. Acum să votăm Ordinea de zi în întregime.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Și eu sunt de acord 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu 
sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord Ordinea de zi în 



 

 

întregime.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Desigur și eu sunt de acord 
Ordinea de zi în întregime.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Jánó Mihail), Ordinea 
de zi. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Înainte de 
a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 
din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Începem cu primul proiect de hotărâre.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Doamna președinte, eu aș 
dori să propun să votăm la sfârșit punctele. Sunt 7 la număr.” 
 Doamna secretar general KULCSÁR TÜNDE-ILDIKÓ (lb.r.): „Bună ziua. Avem 
o problemă cu cvorumul. Sunteți prezenți 14 persoane, iar pentru primele trei puncte de pe 
Ordinea de zi, avem nevoie de votul a 15 consilieri. Dat fiind acest fapt, deocamdată nu 
putem decât să începem să discutăm începând cu proiectul de hotărâre nr. 4. Dacă între timp 
ar putea să mai intre un domn, sau doamnă consilier, ar fi bine. Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r./lb.m.): „A 
intrat cineva? Bine. Atunci începem cu punctul nr. 4.” 
 PUNCTUL IV de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea Proiectului 
tehnic de execuție al obiectivului de investiții „Lucrări de reabilitare termică la bl. 2, sc. 
A,B,C,D, strada Váradi József nr.90A” și a modificării și completării HCL nr. 162/2023 
privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de intervenții pentru obiectivul de 
investiții „Lucrări de reabilitare termică la bl. 2, sc. A,B,C,D, strada Váradi József nr. 90A”, 
și a modificării și completării HCL nr. 189/2022 privind aprobarea depunerii cererilor de 
finanțare și a cheltuielilor legate de proiecte pentru reabilitarea termică a unor blocuri de 
locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Mulțumesc. A fost întocmit 
și Proiectul tehnic pentru această investiție. Proiectul tehnic cuprinde lucrări de reabilitare 
termică, izolarea pereților cu 10 cm de polisteren expandat grafitat, a spaleților la geamuri 
cu 3 cm din aceeași material, respectiv al soclului cu 5 cm din aceeași material. La planșeul 
peste ultimul nivel se prevede izolare cu polistiren extrudat de 20 cm. La planșeul peste 
subsol 10 cm de izolare din polisteren expandat, respectiv se prevede închiderea balcoanelor 
cu geamuri termopane și montarea pe acoperiș a 8 bucăți de panouri fotovoltaice, respectiv 
reînnoirea iluminatului din casa scării cu becuri fotovoltaice. Cu aceste modificări valoarea 
totală a investiției devine 6.573.323 lei+TVA, din care valoarea cheltuielilor maxime 
elogibile este 4,284.953 lei+TVA, respectiv suma cheltuielilor neeligibile ce trebuie 
acoperite din bugetul local devine 2.288.368 lei+TVA.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 376/2024. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim. Sunt întrebări? Dacă nu, atunci trecem la votare.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Doamne președinte, vă rog să 
supuneți la vot propunerea de a vota la final toate proiectele de hotărâri. Mulțumesc 
frumos.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Bine. 
Mulțumim. Atunci votăm la sfârșit toate punctele. S-a mai conectat cineva? Am auzit bine?” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.r.): „Da, Jánó Mihály. (lb.m.): Bună ziua.” 



 

 

 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): 
„Mulțumim frumos. Avem 15 persoane prezente. (lb.r.): Vă rog să votăm acum, să votăm la 
sfârșit. Bine?” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord, ca să votăm la 
sfârșit.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord să votăm la final.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord să votăm 
la final.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord să votăm la 
final.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu 
sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord să votăm la final.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord, ca să votăm la 
sfârșit.”  
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.) „Sunt de acord, ca să votăm la 
sfârșit.”  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord, ca să votăm 
la sfârșit.”  
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord, ca să votăm la 
sfârșit.”  
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord, ca să votăm 
la sfârșit.”  
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, votarea la sfârșit a punctelor. 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării 
directe a bunului imobil proprietatea privată a municipiului Sfântu Gheorghe situat în 
cartierul Câmpul Frumos nr. 5, bl. 3, sc. A, ap. 5, către dl. Mátyás Levente. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Este vorba de solicitarea 
unui chiriaș, care are dreptul de a cumpăra apartamentul. Este vorba de un apartament cu 
suprafața utilă de 48 mp, compus din două camere și depindențe. Valoarea la care a fost 
evaluată de către evaluatorul autorizat este de 17.000 euro, la care se adaugă 1.294 euro, 
care este costul lucrărilor de reparații făcute de municipalitate.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 377/2024. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim. Comisiile de specialitate 1 și 5 au votat în favoarea acestui proiect. Trecem la 
proiectul nr. 2.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării 
directe a apartamentului situat pe str. Nuferilor nr. 14, sc. 2, ap. 1, către dl. Kopacz Ferenc. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Este vorba de un apartament 
ANL în cazul acesta, care totalizează 54 mp de suprafața utilă. Este compusă din 2 camere 
și dependințe. La vânzare - cupărare se adaugă și utilizarea gratuită a unui teren aferent de 
25,59 de mp, iar evaluarea în acest caz s-a efectuat pe baza procedurii de evaluare a 
locuințelor ANL și rezultă o valoare de 244.630,73 lei.” 



 

 

 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 378/2024. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim. Sunt întrebări, intervenții? Dacă nu, trecem la punctul 3.” 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării cu 
plata în rate lunare și cu rezerva proprietății, a apartamentului situat pe str. Crângului nr. 40, 
bl. A5, sc. B, et. 3, ap. 7, către dl. Fejér Zsolt. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Și acesta este un apartament 
ANL, cu suprafața utilă de 52,82 mp. Valoarea rezultată din evaluarea pe baza procedurii 
ANL este de 197.416,67 lei, din care chriașul, viitorul cumpărător dorește să achite 120.000 
de lei, ca și avans, iar restul va fi achitat în decurs de 180 de luni.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 379/2024. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim. Sunt întrebări, intervenții? Dacă nu, trecem la punctul 5.” 
 PUNCTUL V de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru modificarea devizului 
general, aprobat prin HCL nr. 118/2019 pentru obiectivul de investiții „Realizare stație de 
capăt și modernizarea stațiilor de autobuz pe traseul de transport public”, cu modificările 
ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Această modificare intervine 
în urma unei dispoziții de șantier, prin care se deviază unele conducte de canalizare pluvială 
și canalizare menajeră, iar prin costurile suplimentare valoarea totală a investiției devine 
9.016.810,25 lei plus TVA.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 380/2024. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim. Sunt întrebări, intervenții? Dacă nu, trecem la punctul D1.” 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din 
domeniul public în domeniul privat al municipiului Sfântu Gheorghe și aprobarea scoaterii 
din funcțiune și casării prin demolare a unui imobil. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Cu realizarea obiectivului de 
investiție realizarea Stadionului mic din cartierul Simeria, a devenit necesar demolarea unui 
imobil, care a avut destinația de gardene și vestiare. A avut o valoare de inventar de 
61.293,28 lei și se propune scoaterea acestuia din domeniul public și introducerea în 
domeniul privat al municipiului și scoaterea din funcțiune și casarea prin demolare a acestui 
obiectiv.” 
 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 381/2024. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim. Comisiile de specialitate 1 și 5 au avizat favorabil. Trecem la punctul D2.” 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui act adițional la Contractul de asociere nr. 18654/18.03.2022, încheiat între Municipiul 
Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al municipiului Sfântu Gheorghe şi Asociaţia Clubul 
Sportiv de Hochei pe Gheață „Királypingvinek” Jégkorong Klub, în vederea organizării 
programului de interes public „Iniţiere în sport”, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.r.): „Obiectul acestei act adițional 
este stabilirea sumelor alocate de către municipalitate pentru acest program „Iniţiere în 
sport”, derulat în comun cu asociația sportivă „Királypingvinek”, și anume: pentru anul 
școlar 2024-2025 se propune alocarea sumei de 1.126.196 lei, din care 387.959 lei pentru 
perioada octombrie-decembrie 2024, respectiv suma de 738.237 lei pentru perioada 
ianuarie-iunie 2025.” 



 

 

 Se votează cu 15 pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 382/2024. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim. Sunt întrebări, intervenții? Dacă o să votăm despre punctele 1, 2, 3, 4, 5, 
respectiv D1 și D2. Vă rog să spuneți numerele despre care votați.” 
 Doamna consilier BUSLIG KINCSŐ (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri cu numărul 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
proiectele 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul consilier CSATLOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv cu punctele D1 și D2.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, D1 și D2.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 1, 
2, 3, 4, 5, D1 și D2.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): „Și 
eu sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, D1 și D2.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 5, 
respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
1, 2, 3, 4, 5, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv cu D1 și D2.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri 1, 2, 3, 4, 5, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele 
de hotărâri 1, 2, 3, 4, 5 și D1, D2.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu punctele 1, 2, 3, 4, 
5, respectiv D1 și D2.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu toate 
prezentările, și anume:1, 2, 3, 4, 5, D1 și D2. Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): 
„Mulțumim frumos. Un weekend plăcut. Mulțumim pentru prezență.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 31 octombrie 2024. 
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